
Dagordning vid årsmöte med Simlångsdalens 
Naturvårdsförening.

Söndagen den 18/2 2024 kl.15.00 i Mahults Bygdegård.

1.      Mötets öppnande.

2.      Val av ordförande för årsmötet.

3.      Val av sekreterare för årsmötet.

4.      Godkännande av dagordningen.

5.      Godkännande av kallelsen.

6.      Val av 2 justeringsmän/kvinnor.

7.      Verksamhetsberättelse för år 2023.

8.      Revisionsberättelse för år 2023.

9.      Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen.

10.    Val av styrelseledamöter.

11.    Val av revisorer.

12.    Val av revisorssuppleanter.

13.    Val av valberedning.

14.    Fastställande av årsavgift.

15.    Övriga frågor.

16.    Mötet avslutas.
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Föreningens verksamhet

Styrelsen har under året haft 6 protokollförda sammanträden. Sedan ett antal år tillbaka har vi valt att ej 
utse någon ordförande. Istället delar styrelsemedlemmarna på ansvaret och utser mötesordförande enligt 
roteringslista, vilket fungerar mycket bra.

Årsmötet var den 19 februari i Mahults bygdegård med ca 20 deltagare.  

Efter årsmötesförhandlingarna berättade Sofia Hedman, naturvårdsbiolog på 
hushållningssällskapet Halland, om våtmarksprojektet LIFE-goodstream som pågår längs 
Trönningeån. Med hjälp av flera viltkameror har djurlivet dokumenterats, och de bilderna 
fick vi nu se.                                                

Därefter bjöds deltagarna på fika och dessutom det sedvanliga deltagarlotteriet. 

Klockarängen     
Sammanlagt har vi haft 4 planerade arbetsmöten på Klockarängen. På våren krattade vi bort löv och 
plockade nerfallna grenar – som samlades i faunadepåerna. Eldning av rishögen kunde ej göras på grund av 
torka och blåst. Längre fram på sommaren röjdes eksly-uppslagen och björnbärsriset i ett par omgångar. 

Därefter i början på augusti släpptes ett tio-tal kor/kalvar på ängen för bete. I slutet av september hade vi 
sista arbetsmötet för året och då slogs gräsytorna utanför inhägnaden samt ytterligare uppväxt eksly.

Fylleåns Vattenråd
Vattenrådets medlemmar 2023 har bestått av Hans Svensson, Stefan Andersson, Ulf Håkansson Mats 
Lundkvist samt Sofia Yngstrand(kommunen) och Agnes Fridell (länsstyrelsen). Antal styrelsemöten var 5.

Den 6 maj anordnade Vattenrådet – Fylleåns dag på stadsbondgården intill Fyllinge och  ca 320 besökande 
räknades in.

Den 19/6 besöktes de övre delarna av Fylleåns avrinningsområde – bl.a Lilla Hjortsjön och man diskuterade 
möjligheten att höja vattennivån i sjön – för att få vattenflödet i Fylleån att bli jämnare.

Vattenrådet har initierat och fått bidrag till att undersöka förekomst av flodpärlmussla i Fylleån. 
Undersökningarna är avslutade men ev ska dna-undersökningar av åns vatten komplettera studien.

Fiskekameran vid dammen i Marbäck har åter igång och ett 80-tal fiskar har registrerats förbi dammen där. 
Kameran kräver en del underhåll, eftersom skräp ofta fastnar.

Omprövning av anläggningar i Fylleån pågår hos miljödomstolen i Vänersborg och det bevakas av Fylleåns 
Vattenråd.
Fylleåns Vattenråd deltog i vattenrådens dag i Falkenberg 10-11 oktober.

Fylleåns Vattenråd har kontaktat LEVA för samråd, angående deras planer att pumpa vatten från Fylleån till 
Torvsjön och därifrån till Brunskog för att öka mängden tillgängligt dricksvatten för Halmstad.



Vattenrådet arbetar också med att få fram mer information om PFAS-problemet i Kistingebäcken.
Kalkningen av Fylleåns avrinningsområde är hotade, eftersom bidragen till kalkning har minskats.

Trädgårdsgruppen
Vi besökte Viken i slutet på mars för att köpa sättpotatis och en del Dahlia-rötter blev det också. Några 
deltog med försäljning av plantor /sticklingar på Lyckebodagen i maj.

Vi sambeställde vitlök i slutet av sommaren och så var några med på höstmarknaden i Simlångsdalen med 
försäljning av överskott av årets skörd. Till sist samåkte vi till Ängelholm för besök på en plantskola där, 
samt fick visning och inblick i deras verksamhet.

Program under året
Jesper Sandström  var i Mahults bygdegård 15 mars och berättade om sitt arbete med att vitalisera 
ekosystemen. På Kyrkbygård som han driver tillsammans med flera , försöker man ”bygga jord” och 
möjliggöra biologisk mångfald, genom att efterlikna de naturliga ekosystemen.

Längre fram i maj gjordes ett studiebesök på gården, där Jesper visade oss runt och redogjorde för 
verksamheten.

Gökotta/friluftsgudstjänst på Klockarängen den 18 maj. Runt 25 deltagare deltagare mötte upp denna lite 
kyliga vårmorgon. 

Lyckebodagen deltog några i trädgårdsgruppen med försäljning av sticklingar och spred info om vår 
verksamhet.

Lieslipning var det återigen i slutet av augusti i Björkelund med kursledare Ossian Ovik. Regnet hängde i 
luften men 30-talet deltagare ”finslipade” sina kunskaper, som var ett samarrangemang med Halmstads 
Naturskyddsförening.

Vandringar med Henrik Malm var det  dels i Alenäs i april som samlade ett 30-tal deltagare trots ett stilla 
vårregn. Vi besökte Pickelsbohålan, pratade om sjösänkningen och gick runt på de vackra ängarna ovanför. 
Dels besökte vi det utökade reservatet- Fylleåns dalgång-  som börjar vid Brogård och nu sträcker sej 
vidare förbi Nortorp. Vi var ett 20-tal deltagare denna varma sensommardag.  

 /Styrelsen gm Karin Svedenman sekr.
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